
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

ZAPISNIK 

sa 55. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 3. septembra 2015. godine 

 

   Sjednica je počela u 11 sati. 

   Sjednicom je predsjedavao Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora. 

   Sjednici su prisustvovali: Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat 

Rastoder, Rešad Sijarić, doc. dr Branka Bošnjak, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora. 

  Shodno članu 67 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, sjednici Odbora prisustvovao je predstavnik 

Centra za razvoj NVO, Radoš Mušović. 

  Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović, samostalna 

savjetnica lll u Sekretarijatu Odbora. 

  Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

  Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Nastavak postupka imenovanja tri člana Savjeta Agencije za elektronske medije; i 
2. Utvrđivanje Predloga odluke o izboru članova Odbora za praćenje primjene zakona i drugih 

propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces. 
 

 

PRVA TAČKA:  Nastavak postupka imenovanja tri člana Savjeta Agencije za elektronske 
                       medije 
   
 

     Predsjednik Odbora Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora da je shodno članu 24 

Zakona o elektronskim medijima, Odbor na sjednici od 16. jula tekuće godine, uputio Javni poziv 

ovlašćenim predlagačima za podnošenje predloga za kandidata za imenovanje tri člana Savjeta 

Agencije za elektronske medije: univerzitetima, za jednog člana, nevladinim organizacijama koje se 

bave zaštitom ljudskih prava i sloboda, za jednog člana i udruženjima komercijalnih emitera, za jednog 

člana. Predsjednik podsjeća i da je rok za podnošenje predloga za kandidate, a koji je iznosio 45 dana 

od posljednjeg dana objavljivanja javnog poziva u štampanim medijima (20. jul 2015. godine) istekao  

3. septembrom 2015. godine, i da je Odbor shodno Zakonu o elektronskim medijima, dužan da objavi 

Listu blagovremenih i potpunih predloga kandidata, na način na koji je objavio i Javni poziv, a nakon 

toga utvrdi i Predlog liste za imenovanje Savjeta Agencije za elektronske medije po ovlašćenim 

predlagačima. Shodno tome, predsjednik Nikčević, predlaže formiranje radne grupe koja će, izvršiti uvid 

u dostavljene prijave sa dokumentacijom ovlašćenih predlagača i u vezi s tim sačiniti informaciju, a u 

cilju utvrđivanja Predloga liste blagovremenih i potpunih predloga kandidata ovlašćenih predlagača za 

imenovanje tri člana Savjeta Agencije. Predlaže takođe, i da radnu grupu čine: poslanik Radovan 



 

2 
 

Obradović, član Odbora iz reda parlamentarne većine i poslanica Danijela Danka Marković, članica 

Odbora iz reda parlamentarne opozicije. 

    Nakon uvodnog obrazloženja predsjednika Odbora, a u vezi sa nastavkom postupka imenovanja tri 

člana Savjeta Agencije za elektronske medije, po Javnom pozivu br.00-63-14/15-49 od 16. jula 2015. 

godine, Odbor je jednoglasno (ukupno je glasalo 13 članova Odbora – Radivoje Lala Nikčević, Milorad 

Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Rešad Sijarić, doc.dr 

Branka Bošnjak, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Danijela Danka 

Marković i Azra Jasavić), odlučio da formira Radnu grupu u sastavu: Radovan Obradović, iz reda 

parlamentarne većine, i Danijela Danka Marković, iz reda parlamentarne opozicije, sa zadatkom da 

izvrši uvid u dostavljene prijave sa dokumentacijom ovlašćenih predlagača, a u cilju utvrđivanja 

potpunih i blagovremenih predloga kandidata za imenovanje tri člana Savjeta Agencije za elektronske 

medije. 

Odbor je shodno Zakonu odlučio i da od Ministarstva pravde, zatraži izvode iz kaznene evidencije na 

ime lica koja su predložena za članove Savjeta Agencije. 

 

   DRUGA TAČKA:  Utvrđivanje Predloga odluke o izboru članova Odbora za praćenje  

                            primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja 

                            u izborni proces. 

 

      Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora, da je shodno članu 82 

stav 1 tačka 3 Ustava Crne Gore i članu 33 stav 5 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Skupština Crne 

Gore, dana 31. jula 2015. godine, donijela Odluku o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i 

drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces. Donijeta Odluka objavljenu  je u 

Službenom listu CG („Službeni list CG“, broj 45/15), a Odbor je u obavezi da utvrdi Predlog odluke o 

izboru članova Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 

povjerenja u izborni proces. S tim u vezi, naglašava predsjednik Nikčević, saglasno članu 4 Odluke o 

obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 

povjerenja u izborni proces, Odbor se 25. avgusta tekuće godine obratio Predsjednicima klubova 

poslanika pozivom za dostavljanje predloga kandidata za sastav Odbora. 

     Predsjednik Odbora podsjeća takođe, da je članom 4 Odluke određeno da Odbor ima 14 članova i to 

sedam članova koji se biraju iz reda poslanika parlamentarne većine i sedam članova koji se biraju iz 

reda poslanika parlamentarne opozicije, da u Odboru moraju biti zastupljeni predstavnici svih klubova 

poslanika, i da će o predlogu Administrativnog odbora, odlučivati Skupština Crne Gore.  

Svi Klubovi poslanika, rekao je u nastavku predsjednik Odbora, izuzev Kluba poslanika Demokratskog 

fronta, su shodno pozivu Administrativnog odbora, dostavili predloge kandidata za sastav Odbora.Tako 

su kandidati iz reda parlamentarne većine: mr Milutin Simović, prof. dr Miodrag Vuković, dr Predrag 

Sekulić, Mevludin Nuhodžić, iz Kluba poslanika DPS-a; dr Draginja Vuksanović, iz Kluba poslanika 

SDP-a; Suljo Mustafić, iz Kluba poslanika Bošnjačke stranke; i Ljerka Dragičević, iz Kluba poslanika 

Albanskih partija (FORCA,AA), HGI i LPCG, dok su kandidati  iz reda parlamentarne opozicije: Danijela 

Danka Marković, iz Kluba poslanika SNP-a; Neven Gošović i Goran Danilović, iz Kluba samostalnih 

poslanika; i  Azra Jasavić, iz Kluba poslanika, Pozitivne Crne Gore. 

      U raspravi koja je potom vođena, učestvovali su: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, 

Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, doc. dr Branka Bošnjak, Azra Jasavić, Radovan 
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Obradović, Marta Šćepanović, Milorad Vuletić, Emilo Labudović, Rifat Rastoder, Rešad Sijarić, Danijela 

Danka Marković  i  Saša Pešić, članovi Odbora. 

 

     Član Odbora Milutin Đukanović, saopštio  je da poslanici Demokratskog fronta neće učestvovati u 

donošenju Odluke o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 

izgrađivanje povjerenja u izborni proces, odnosno, da neće učestvovati u radu takvog Odbora. Poslanik 

Đukanović, ističe da je Demokratski front prije donošenja odluke Skupštine Crne Gore 25. saziva od 31. 

jula 2015. godine o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 

izgrađivanje povjerenja u izborni proces, podnio Skupštini Crne Gore dva amandmana kojima je 

zahtjevano uvođenje procedure brisanja iz biračkog spiska građana koji ne žive u Crnoj Gori, shodno 

važećem Ustavu i Zakonu, kao i zahtjev da na čelu budućeg Odbora bude predstavnik najjačeg 

opozicionog kluba. Imajući u vidu da predloženi amandmani u Parlamentu nijesu prihvaćeni, 

Demokratski front ne želi da bude dekor izbornom procesu koji organizuje vlast, jer prethodni izborni 

proces pamti po aferama i snimcima. Stoga ističe poslanik Đukanović, Demokratski front ne želi da se 

stekne utisak da će se u izbornom procesu nešto promjeniti obrazovanjem ovog Odbora, a pogotovo ne 

da neko od opozicionih poslanika vjeruje u poštene i fer izbore u Crnoj Gori. Smatra takođe, da jedino 

prelazna vlada može stvoriti uslove za demokratske i fer izbore za koje će se oni boriti na zakazanim 

protestima, zaključuje na kraju poslanik Đukanović.   

 

      Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, u svom obraćanju istakao je da smatra da bi formiranje 

Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni 

proces, imao smisla da nije u koliziji sa članom 4 stav 1 preloga Odluke, odnosno, da u buduće 

obrazovanom Odboru moraju biti zastupljeni članovi svih klubova poslanika. Stoga, smatra poslanik 

Damjanović, izjašnjavanje o imenovanju članova Odbora, bez predstavnika Demokratskog fronta, koji 

nije dostavio svoje predloge, bilo bi nezakonito i predstavljalo bi veliki suštinski i proceduralni problem. 

Bez dodatnih konsultacija i razrješenja nastale pravne situacije bilo bi besmisleno ići u dalju proceduru 

predlaganja članova Odbora, smatra poslanik Damjanović, ali i da o nastalom problemu svakako treba 

obavijestiti  Kolegijum predsjednika Skupštine Crne Gore. Donošenje Odluke o obrazovanju Odbora za 

praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces treba 

odložiti, zaključuje na kraju svog obraćanja poslanik Damjanović. 

 

     Doc. dr Branka Bosnjak, je saopštavjući svoj stav po pitanju obrazovanja i izbora članova Odbora za 

praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, 

istakla da nema formalno pravnih uslova da se na sjednici odluči o obrazovanju i izboru članova 

Odbora i tako ispoštuje Odluka Parlamenta. Podsjeća da je Radna grupa Anketnog odbora do 

određenog nivoa u procesu izgradnje povjerenja u izborni proces postigla konsenzus, da je Radna 

grupa imajući u vidu da nije u cjelosti bilo dogovora od Kolegijuma predsjednika tražila dodatno 

tumačenje koje nije dobila. Nakon ćutanja Kolegijuma predsjednika, pred Administrativnim odborom 

pojavljuje se Odluku o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 

izgrađivanje povjerenja u izborni proces, po kojoj Odbor treba da postupi a za koju ni u Skupštini Crne 

Gore, poslanici Demokratskog fronta nijesu glasali. Smatra takođe, da dobre volje za kontrolu izbornog 

procesa od strane vladajuće koalicije nema, da su iscrpljene sve demokratske mogućnosti za izgradnju 

povjerenja u izborni proces, posebno ako se uzme u obzir nepoštovanje odredbe Ustava Crne Gore, 

koja se odnosi na izborno pravo građana. Na biračkom spisku ne mogu se pojaviti građani koji u Crnoj 
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Gori nemaju prebivalište dvije godine, i da shodno tome do ispunjenja tih uslova Demokratski front 

neće učestvovati u donošenju ovakve Odluke, zaključuje na kraju poslanica Bošnjak. 

 

    Članica Odbora Azra Jasavić, je obraćajući se članovima Odbora podsjetila da opozicioni poslanici 

nemaju povjerenja u izborni proces i da poslanici Pozitivne Crne Gore ne podržavaju bilo kakvo 

brisanje iz registra birača, birača koji se nalaze van Crne Gore. Elektronsku identifikaciju birača vidi kao 

jedino ispravno rješenje za izbegavanje zloupotreba u izbornom procesu. Poslanici Pozitivne Crne 

Gore, ističe poslanica Jasavić, brisanje iz biračkih spiskova građana koji se nalaze na privremenom 

radu van Crne Gore, smatraju administrativnim pogubljenjem i neprihvatljivim rješenjem. Ono što ostaje 

kao otvoreno pitanje, smatra poslanica Jasavić, je kako spriječiti zloupotrebu korišćenja biračkog prava 

privremeno odsutnih građana, a time i prekrajanje izborne volje građana Crne Gore u izbornom 

procesu.  

 

    Radovan Obradović, član Odbora, mišljenja je da ako se želi nastavak demokratsog izbornog 

procesa moraju u njemu učestvovati svi, svi članovi pozicije ali i opozicije. Stav Demokratski front o 

neučestvovanju u obrazovanju i radu Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja 

za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, smatra opstrukcijom demokratskih rješenja u izbornom 

procesu. Poslanik Obradović smatra i da Demokratski front još jednom treba da preispita svoju odluku o 

neučestvovanju u obrazovanju i radu Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja 

za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, jer u suprotnom takav nedemokratski pristup nije dobro 

rješenje za demokratske procese u Crnoj Gori. 

 

    Marta Šćepanović, članica Odbora, mišljenja je da neusvajanje amandmana Demokratskog fronta na 

sjednici Skupštine Crne Gore, nije razlog neučestvovanja Demokratskog fronta u obrazovanju i radu 

člnova Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u 

izborni proces. Poslanica Šćepanović takođe smatra da na sjednici svakako treba donijeti odluku o 

obrazovanju Odbora, jer za to nema zakonskih smetnji. 

 

   Milorad Vuletić, član Odbora, podsjeća u svom obraćanju da su prije donošenju Odluke Skupštine 

Crne Gore o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 

izgrađivanje povjerenja u izborni proces, svi zahtjevani ustupci prihvaćeni, da je obaveza Odbora da se 

poštuje izborna volja građana  i da je potrebno da se članovi Odbora  na sjednici izjasne o obrazovanju 

i izboru članova Odbora, shodno Odluci Skupštine Crne Gore. 

 

    Emilo Labudović, član Odbora, je obraćajući se članovima Odbora istakao da se, kada je riječ o 

demokratskom rješavanju problema od strane vladajuće strukture, kao osnovni problem pojavljuje 

zloupotreba izbornog procesa o čemu se već postoji iskustvo. Ono što se kod budućeg Odbora 

pojavljuje kao problem jeste definisanje njegove nadležnosti, njegove ingerencije, mogućnost 

odlučivanja ali i podnošenja izvještaja. Problem kod ovog Odbora predstavlja, smatra poslanik 

Labudović, postojanje pariteta 7:7, jer Odbor broji 14 članova, po sedam iz vladajuće i sedam iz 

opozicione strukture. Nepostojanjem  takozvanog “zlatnog glasa” potpuno je svejedno ko je predsjednik 

Odbora ako će se uvjek imati odluka 7:7, i jedino tehnički izvještaj Odbora. Stoga, smatra poslanik 

Labudović, ova Odluka Skupštine Crne Gore koncipirana je tako da ne može odgovoriti svom zadatku, i 

da ako se želi formiranjem Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 
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izgrađivanje povjerenja u izborni proces, povratiti povjerenje u izborni proces, to sigurno nije ovakav 

neoperativan i neprimenjljiv predlog Odluke Skupštine Crne Gore. Formiranje Odbora za praćenje 

primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, bio bi samo 

dekor u ovom slučaju jer nema nikakvih, pa ni minimalnih mogućnosti da odlučuje, stav je poslanika 

Labudovića. Poslanik Labudović zaključuje na kraju, i da bez obzira na stav Demokratskog fronta, 

članovi Odbora mogu donijeti odluku o formiranju Odbora, ukoliko smatraju da postoje zakonske 

pretpostavka za to, i da se shodno tome, mogu izjasniti o njoj na ovoj sjednici. 

 

    Rifat Rastoder, član Odbora, podsjeća da su na donošenje Skupštinske Odluke o obrazovanju 

Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni 

proces, upravo insistirali poslanici opozicije i da je Radna grupa koja je radila na usaglašavanju 

izbornog procesa usaglasila tekst ove odluke. Sadašnji stav Demokratskog fronta doživljava kao 

politički marketing u susret najavljenim događajima, i ističe da mu lično ne bi smetalo da Odborom 

predsjedava predstavnik opozicije, što i jeste bio jedan od amandmana poslanika Demokratskog fronta 

na sjednici Skupštine Crne Gore. Kada se govori o brisanju iz biračkog spiska građana Crne Gore na 

privremenom radu u inostranstvu, sa legitimnim biračkim pravom, to smatra “ustavnim skandalom”. 

Smatra takođe da je potrebno izanalizirati član 4 stav 1 Odluku o obrazovanju Odbora za praćenje 

primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, u odnosu na 

obavezu obrazovanja Odbora, odnosno, da je prethodno potrebno utvrditi da li se saglasno članu 4 stav 

1 Odluke Skupštine Crne Gore, može obrazovati Odbor bez zastupljenosti predstavnika svih 

poslaničkih klubova. 

 

   Rešad Sijarić, član Odbora, je uključujući se u raspravu istakao da je i po njegovom shvatanju član 4 

stav 1 Odluku o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za 

izgrađivanje povjerenja u izborni proces upitan, ali je u izbornom procesu neprihvatljivo brisanje 

građana Crne Gore na privremenom radu u inostreanstvu, sa legitimnim biračkim pravom, iz biračkog 

spiska. Podsjeća da je u 80% takvih slučajeva riječ o iseljenicima Bošnjačke i Albanske nacionalnosti 

kojima bi se takvim brisanjem oduzelo legitimno biračko parvo, što bi u tom slučaju značilo i povredu 

Ustav Crne Gore. Smatra takođe da je Odluka nejasna i neprecizna, da se i pri odlučivanju 7:7, (jer 

Odbor broji ukupno 14 članova, po sedam iz reda parlamentarne većine i sedam iz reda parlamentarne 

opozicije), odluke ne mogu donijeti većinom glasova, što će uvjek biti problem. Odluku o obrazovanju 

Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni 

proces u tom dijelu, treba korigovati, zaključak je poslanika Sijarića.  

 

   Doc. dr Branka Bošnjak, je u svom ponovnom obraćanju saopštila da su pokušaji da se 

Demokratskom frontu pripiše želja da se iz biračkog spiska brišu građani Crne Gore, apsolutno 

neprihvatljiva i netačna, i da jedino što Demokratsi front zahtjeva je da se birački spisak isčisti, 

odnosno, da se ispoštuje Ustav Crne Gore i iz biračkog spiska izbrišu svi oni građani koji u Crnoj Gori 

nemaju prebivalište najmanje dvije godine. Smatra takođe, da se tek tada može pristupiti elektronskoj 

identifikaciji birača i da se jedino tada može pristupiti organizaciji demokratskih, korektnih i fer izbora. 

Stoga se, ističe poslanica Bošnjak, pri ovakvom odnosu snaga Demokratski front i zalaže za formiranje 

prelazne vlade koja će stvoriti uslove za sprovođenje fer i demokratskih izbora.  
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   Predsjednik Odbora je uključujući se u raspravu istakao da je i parlamentarna većina ali i 

parlamentarna opozicija zajednički radila na unapređivanju izbornog procesa i da je na Odboru 

obaveza da obrazuje Odbor za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 

povjerenja u izborni proces, shodno Odluci Skupštine Crne Gore o obrazovanju Odbora za praćenje 

primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, i da se u ovom 

momentu ova Odluka Skupštine ne može mijenjati. 

 

    Danijela Danka Marković,članica Odbora, je uključujući se u raspravu istakla da se raspravlja o normi 

koja je jasna i imperativna i koja se mora poštovati. Administrativni odbor u ovom slučaju može samo 

konstatovati da Demokratski front nije predložio članove Odbora za praćenje primjene zakona i drugih 

propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces i da se shodno tome Odluka o 

obrazovanju Odbora i izboru članova Odbora nije mogla donijeti. Smatra takođe, da ukoliko nema 

nadležnosti, stvarnog uticaja, mogućnost odlučivanja ili eventualnih zabrana, uloga novobrazovanog 

Odbora je samo iformativnog karaktera.  

  

   Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, je u svom ponovnom obraćanju istakao da smatra da u 

ovom momentu nema uslova za formiranje Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od 

značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, kao ni izbora članova Odbora, i da jedino što 

Administrativni odbor treba da uradi jeste da Skupštini Crne Gore pošalje zapisnik sa konstatacijom da 

Odbor nije imao uslova za obrazovanje Odbora. Poslanik Damjanović stoga predlaže da se članovi 

Odbora glasanjem izjasne o predlogu da se donošenje Odluke o formiranju Odbora za praćenje 

primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, odloži a da 

Skupština Crne Gore preispita donijetu Odluku, odnosno, njen član 4 stav 1.  

 

 Član Odbora Milutin Đukanović, je u ponovnom obraćanju komentarišući konstataciju da Demokratski 

front ne želi demokratsko rješavanje problema, istakao da problem u izbornom procesu nije 

Demokratski front i njegovi zahtjevi, već zaključci Evropske Komisije. 

 

    Saša Pešić, član Odbora, podsjeća da članovi DPS-a nijesu predlagač usvojene Odluke Skupštine 

Crne Gore i da smatra da su uporni pokušaji da se članovi Demokratskog fronta privole da učestvuju u 

obrazovanju i radu Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 

povjerenja u izborni proces, suvišni, jer su upravo opozicioni poslanici insistirali na donošenje takve  

Odluke. 

 

    Rifat Rastoder, član Odbora, u svom ponovnom obraćanju ističe da je tačno da opozicija nije 

učestvovala u donošenju Odluke o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa 

od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, ali je insistirala na donošenju takve odluke, da 

je tekst Odluke usaglašen i da se o donijetoj Odluci Odbor treba izjasniti. 

 

   Predsjednik Odbora je uključujući se u raspravu a nakon okončanih diskusija istakao, da se nakon 

oprečnih diskusija pred Odborom postavljaju dve mogućnosti i to:  

1. Da se Odbor izjasni o predlogu mr Aleksandara Damjanovića, da se donošenje Odluke o 

obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 
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povjerenja u izborni proces, odloži i da Skupština Crne Gore preispita donijetu Odluku, 

odnosno, njen  član 4 stav 1. i 

2. Da Odbor donese Odluku o formiranju Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od 

značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces. 

 

    Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, predložio je da se o ponuđenim predlozima članovi 

Odbora izjasne glasanjem. Članovi odbora saglasili su se da se o ponuđenim predlozima pojedinačno 

izjasne.  

 

1) Za predlog mr Aleksandra Damjanovića, da se utvrdi Predlog odluke o obrazovanju Odbora za 

 praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, 

odloži i da Skupština Crne Gore preispita donijetu Odluku, odnosno, njen član 4 stav 1., ukupno je 

glasalo 13 članova Odbora – ZA  pet poslanika ( Doc.dr Branka Bošnjak, Emilo Labudović, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović i Danijela Danka Marković - članovi Odbora), PROTIV šest 

poslanika (Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, 

Radovan Obradović i Rifat Rastoder - članovi Odbora) i dva UZDRŽANA poslanika ( Azra Jasavić i 

Rešad Sijarić- članovi Odbora). 

 

2) Za predlog da se  utvrdi Predlog odluke o obrazovanju Odbora za praćenje primjene zakona i  

drugih propisa od značaja za izgrađivanje povjerenja u izborni proces, ukupno je glasalo 13 članova 

Odbora -  sedam poslanika ZA – sedam (Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, 

Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder i Rešad Sijarić - članovi Odbora ), 

jedan poslanik bio je UZDRŽAN (Azra Jasavić-članica Odbora), dok ostali članovi Odbora nijesu glasali 

(Doc.dr Branka Bošnjak, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović i Danijela 

Danka Marković- članovi Odbora). 

 

         Nakon  sprovedenog  glasanja, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, je većinom 

glasova (ukupno je glasalo 8 članova Odbora - sedam poslanika ZA (Radivoje Lala Nikčević, 

predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat 

Rastoder, Rešad Sijarić - članovi Odbora) i jednim UZDRŽANIM glasom (Azra Jasavić - članica Odbora), 

odlučio da Skupštini Crne Gore predloži da donese slijedeću: 

 

ODLUKU 

O  IZBORU ČLANOVA ODBORA ZA PRAĆENJE PRIMJENE ZAKONA I DRUGIH PROPISA OD 

ZNAČAJA ZA IZGRAĐIVANJE POVJERENJA U IZBORNI PROCES  

 

Član 1 

          Za članove Odbora za praćenje primjene zakona i drugih propisa od značaja za izgrađivanje 

povjerenja u izborni proces (u daljem tekstu: Odbor) biraju se: 

       1.  mr MILUTIN SIMOVIĆ - Klub poslanika Demokratske partije socijalista Crne Gore, iz reda  

parlamentarne većine; 

      2. prof. dr MIODRAG VUKOVIĆ - Klub poslanika Demokratske partije socijalista Crne Gore, iz reda  

parlamentarne većine; 

       3.  dr PREDRAG SEKULIĆ - Klub poslanika Demokratske partije socijalista Crne Gore, iz reda  
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parlamentarne većine; 

      4. MEVLUDIN NUHODŽIĆ - Klub poslanika Demokratske partije socijalista Crne Gore, iz reda  

parlamentarne većine; 

5. dr DRAGINJA VUKSANOVIĆ - Klub poslanika Socijaldemokratske partije Crne Gore, iz reda 

 parlamentarne većine; 

6. LJERKA DRAGIČEVIĆ - Klub poslanika Albanskih partija (FORCA, AA), HGI i LPCG, iz  

       reda parlamentarne većine; 

7. SULJO MUSTAFIĆ - Klub poslanika Bošnjačke stranke Crne Gore, iz reda parlamentarne  

 većine 

       8.    NEVEN GOŠOVIĆ - Klub samostalnih poslanika, iz reda parlamentarne opozicije;  

       9.    GORAN DANILOVIĆ - Klub samostalnih poslanika, iz reda parlamentarne opozicije; 

     10.   DANIJELA DANKA MARKOVIĆ - Klub poslanika Socijalističke narodne partije Crne Gore  

 iz reda parlamentarne opozicije; i 

     11.   AZRA JASAVIĆ - Klub poslanika Pozitivne Crne Gore, iz reda parlamentarne opozicije. 

 

Član 2 

          Odbor na prvu sjednicu saziva predsjednik Skupštine Crne Gore, a sjednica će se održati 

najkasnije sedam dana od dana upućivanja saziva članovima Odbora.  

 

Član 3 

          Članovi Odbora, na prvoj sjednici, biraju predsjednika i zamjenika predsjednika, odnosno 

kopredsjedavajuće Odbora, iz reda članova Odbora. 

 

Član 4 

          Ova odluka stupa na snagu danom donošenja, a objaviće se u „Službenom listu Crne Gore“. 

 

                                                                                                           

Sjednica je završena u 13 sati 10 minuta. 

      

 

 

Broj 00-63-14/15- 

Podgorica. oktobar 2015. godine 

 

 

SEKRETARKA ODBORA                                                                    PREDSJEDNIK ODBORA 

    Goranka Vučinić                                                                                  Radivoje Lala Nikčević 

 

 

 

 

 


